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Időrendi bontás 

2013.07.06. Alakuló Küldöttgyűlés 

2013.07.20. EHSZÖB 

2013.08.15. Választmány 

2013.08.27-28. Mentortábor 

2013.08.27. Geo-Bio gólyatábor 

2013.09.01.-03. Tanári bevonó tábor 

2013.09.04-05. Beiratkozások 

2013.09.06. KÖB ülés – pályázati kiírások 

2013.09.10. Választmány 

2013.09.17. EHÖK Küldöttgyűlés 

2013.09.18. KÖB ülés – határidő hosszabbítás 

2013.09.21. KÖB ülés – rendszeres szociális támogatás ponthatár húzás 

 

Ezeken kívül több ülésen részt vettem, melyek nem tartoznak tisztségemhez. A pályázási 

időszak alatt igyekeztem minél több időt az Északi Hallgatói Irodában tölteni, fogadóóráim 

számát, ezáltal megsokszorozva. 

 

A KÖB 

A tagok felkészítése nem úgy sikerült, ahogyan szerettem volna, mivel mire visszaértem 

külföldről az e-szoctám szerverét lelőtték. Az általam tervezett képzés, így a pályázási 

időszakra csúszott, ahol csak gyorstalpalót kaptak az újdonsült tagok. Ennek ellenére a bírálás 

jól haladt, a bírálók jó munkát végeztek. 

 

Három ülést tartottunk, melyek határozatait közzétesszük, amint lesz KÖB titkár, eddig senki 

nem vállalta. Így minden ülésen más jegyzőkönyv vezetőnk volt. 

 

Futó és lefutó pályázatok 

Rendszeres szociális ösztöndíj 

Nagyon lassan indult be az e-szoctám felülete, ugyanis a IK szerveréről átkerült az EHÖK 

szerverére. Szeptember 8-án értesítettek, hogy működik a felület és levélszavazásban hamar el 
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is döntöttük, mikor legyen a pályázási időszak. A lehető leghosszabbat választottuk, az Oktatási 

Igazgatóság által megadott határidők alapján. Majd később ők hosszabbítottak, így ezt mi is 

megtettük. 

 

A pályázás nem volt zökkenő mentes az eredetileg hétfőn (09.09.) reggel 8-kor nyitó felület, 

csak 12-kor nyitott, mert nem rendeltem hozzá űrlapot. Amint értesítettek róla, ahogy az óráim 

engedték megnyitottam újra a felületet. 

Majd a hiánypótlás határideje is hasonlóan csúszott, ugyanis a rendszer nem zárt le pénteken 

(09.20.) délután 4-kor, mert az EHÖK irodában található szerver egy részét kihúzták és csak 

másnap (09.21.) 11-kor indították újra. Ez annyiban zavarta meg a mi pályázásunkat, hogy 

határidő után is le lehetett adni a pályázatokat, amit egyébként is megtettünk volna. 

Lényegében így a hiánypótlási időszak hajnal 3-ig tartott (09.12), mert akkor állítottam át az 

összes le nem adott pályázat állapotát. 

Ezenkívül hiba még, hogy összesen 13 darab olyan TTK-s hallgatóról van tudomásom, aki más 

karon (BGGyK,  PPK, TáTK, TÓK) a pályázatát, így az pályázatuk elutasításra került. Továbbá 

4-en adták le papírosan pályázatukat, egyéb informatikai probléma miatt, hogy az pályázatukat 

elfogadjuk-e az még KÖB döntése. 

Összesen 1395 pályázat érkezett be, ezek közül 155 pályázat került elutasításra (ez a duplája 

az előző félévinek), eddig fellebbezés nélkül 1061 hallgató van 18 pont, azaz a ponthatár felett.  

A szociális keret is rekordokat dönt a félévben, így egy új, már régen is latolgatott, 

pontrendszert szeretne a KÖB megvalósítani. 

 

Alaptámogatás 

Ezt sem úszhattuk meg kisebb informatikai hiba nélkül, ugyanis jó pár pályázó rossz kategóriát 

jelölt meg, de ennél nagyobb hiba nem történt, a pályázás rendben zajlott. Összesen 322 

pályázat érkezett. 

 

A többi rendszeres pályázatunk még értékélésre vár. A sport pályázatokat Zakariás Barbara, a 

tudományos pályázatokat Kovács Tamás és csapata bírálja. Köszönöm nekik a segítséget! 

 

EHSZÖB 

Az elmúlt időben egy EHSZÖB napra és egy ülésre került sor, az ülésen nem tudtam részt 

venni, Tóth Róza helyettesített, akit a jövőben erre már nem tudok felkérni, hiszen az EHÖK 

Küldöttgyűlés új elnököt választott, kinek kabinetjében ő szociális alelnök, így egyben az 

EHSZÖB elnöke is.  

 

Az ülés témája az Alaptámogatás volt, melynek részleteit még az EHSZÖB napon 

megtárgyaltuk az ülésen a szavazás zajlott. Ezenkívül határozat született arról, hogy a 

rendkívüli szociális támogatás pályázata minden karon a Neptunban folyjék. 

 

Új pályázatok 

A kiírásra váró pályázataink még az MA/MSc és a Terepgyakorlati pályázat ezek részleteiről a 

szoctám időszak lezajlása után döntünk. A várható kiírás október eleje, a határidő pedig előre 

láthatólag szintén októberben lesz, hogy novemberben támogathassuk a hallgatókat. 
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A szakmai ösztöndíj a fejemben már teljesen kiforrott ötletként szerepel többekkel beszéltem 

már róla. A kiírása viszont csak HKR módosítás után várható, a módosítási javaslatot a 

következő Kari Tanács elé szeretném beterjeszteni. 

 

Rutin feladatok 

A rendszeres szoctám időszakában igencsak felszaporodnak az e-mailek, a rekord csütörtökön 

volt, amikor 139 levél érkezett hallgatótól. Igyekeztem mindenre válaszolni, vagy utána járni.  

 

Köszönöm, hogy olvastad a beszámolómat, bármilyen kérdésed van szívesen válaszolok!  

 

Budapest, 

2013.09.22. 

 Kovács Fanni 

 szociális elnökhelyettes 

 ELTE TTK HÖK 

 


